
Paket potniških uslug
Predstavniki Železniškega gospodarstva Ljubljana so se v

minulih dneh sestali s predstavniki slovenskih avtobusnih
podjetij. Namen sestankov je bil razgovor o realizaciji »Pro-
grama dela na področju železniškega prometa in sodelovanje
s cestnim potniškim prometom na območju ŽG Ljubljana«, ki
so ga slovenski železničarji te spomladi posredovali Gospo-
darski zbornici.

Na sestankih so ugotovili, da realizacija programa sploh ni
problematična, tam kjer gre za nekajminutne razlike med
prihodi in odhodi vlakov in avtobusov, kjer pa nastopajo
večje razlike, bo potrebno prilagoditi nove vozne rede v no-
vem voznorednem obdobju. Posebno pozornost bodo posvetili
organizaciji kombiniranega prevoza, prodaji kombiniranih
mesečnih in priložnostnih vozovnic, prodaji avtobusnih kart
na železniških blagajnah in železniških na avtobusnih blagaj-
nah. Ugotovili so, da so nujna skupna vlaganja v potniške
terminale, enotni vozni redi in še nekatere »malenkosti«, ki
pa vsaka posebej in skupaj tvorijo boljšo in kvalitetnejšo
uslugo tako avtobusnemu kot železniškemu potniku.
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